
 

ROBERT KLUMPES 

TOEGANKELIJK, DESKUNDIG & EFFECTIEF STATENLID 
 
Met bovenstaande 3 woorden zou ik graag mijn functioneren als Statenlid willen omschrijven. 
Hieronder zal ik dit toelichten. 
 
Toegankelijk 
Ik heb me voorgenomen om in de afgelopen periode het meest toegankelijke Statenlid te zijn. Dat 
betekent voor mij, dat ik me niet alleen beperk tot Den Haag, maar dat ik mijn gezicht overal in de 
provincie (en soms ook buiten) heb laten zien. Ik heb in zaaltjes gestaan om uit te leggen, wat de 
Provincie doet op verschillende dossiers, zoals stikstof, warmtenetten, mobiliteit, bodemdaling, 
cultuur en de woningcrisis.  
 
Ook heb ik de Provincie rondgereisd om tijdens gemeenteraadsverkiezingen de lokale afdelingen 
te ondersteunen met filmpjes en huis-aan-huis-campagnes. Ik beperk me daar zeker niet tot mijn 
eigen woonplaats Rotterdam. Als Statenlid ben je er voor de hele Provincie! 
 
Als een inwoner van onze Provincie met een gerichte vraag komt op mijn dossiers, dan vond ik, dat 
ik die binnen 24 uur moet hebben beantwoord. In een enkel geval heeft een dergelijk contact zelfs 
geleid tot een beleidswijziging binnen de Provincie (zie Appendix 2: LIMES Bubble Barrier) 
 
Deskundig 
Veel Provinciale vraagstukken zijn vaak ruimtelijk van aard met een behoorlijke mate van 
abstractie. Om dat goed te begrijpen heb je een bepaalde manier van analytisch denken nodig. Als 
een echte Beta ben ik goed in staat om stukken snel te lezen en feiten van fictie te onderscheiden. 
 
Tijdens de debatten ben ik dan ook van de inhoudelijke discussies gebaseerd op feiten. Hierdoor 
word je door collega Statenleden en ook door Gedeputeerden altijd voor vol aangezien en zeker 
op onderwerpen als warmte, milieu en stikstof als deskundig gezien. Als Statenlid heb ik vele 



dossiers onder handen gehad. Deze vormen een brede doorsnede van al wat de Provincie doet. 
Welke dossiers dat zijn, staat in Appendix 1 beschreven. 
 
Effectief 
Op het moment van schrijven van deze motivatiebrief ben ik netto 4 jaar Statenlid; verspreid over 
twee periodes. Dat maakt mij van alle huidige GroenLinks-Statenleden degene met de meeste 
ervaring in de Provincie. Daarbij komt ook nog, dat ik als enige zowel in de rol van oppositie als 
coalitie heb gezeten en weet ik, wat daarbij komt kijken.  
 
Maar wat heb je aan ervaring en dossierkennis, als deze niet omgezet is in concrete resultaten. Die 
zijn er genoeg. Hoewel de meeste moties en toezeggingen nogal technisch van aard zijn, wil ik een 
paar successen toch uitlichten. Deze staan beschreven in Appendix 2.  
 
Ambitie 
Met mijn staat van dienst vind ik een plaats in de top 3 op de kandidatenlijst gerechtvaardigd. Los 
van bovengenoemde kenmerken als toegankelijk, deskundig en effectief, springt het volgende 
onderwerp er voor de komende periode er zeker bovenuit: Stikstof! 
Dit dossier behartig ik al voordat ik Statenlid werd en ondersteunde ik toenmalig Statenlid Huri 
Sahin. Dit dossier gaat de komende jaren de politieke agenda beheersen en ik denk, dat mijn 
ervaring en deskundigheid op dit dossier een belangrijke kwaliteit voor de fractie zal zijn. 
 
Ik ben ook bereid om de verantwoordelijkheid als lijsttrekker op me te nemen. Ik ben echt een 
campagnetijger en ben bereid om in heel de Provincie te gaan huis-aan-huizen en me zoveel 
mogelijk te laten zien b.v. in debatten of anderszins. 
 
Bovendien zou ik de eerste LHBTI-er zijn als lijsttrekker tijdens de Provinciale Statenverkiezingen 
van Zuid-Holland ooit; niet alleen van GroenLinks maar van alle partijen in de Provincie. Dat zou 
toch ook een mooi signaal zijn naar de samenleving? (Naast het signaal zou ik ook wat meer 
inhoud willen geven aan Zuid-Holland als Regenboogprovincie) 
 
Tot Slot… 
De Provincie is precies zo’n bestuurslaag waar alle mondiale en lokale crises samenkomen: 
klimaatcrisis, biodiversiteitscrisis, watercrisis, woningcrisis, etc. Allemaal belangrijk, maar eentje 
wordt structureel vergeten: de Vluchtelingencrisis. Het is mensonterend om te zien, hoe onze 
nationale overheid de mensenrechten te grabbel heeft gegooid. Ik wil me in de volgende periode 
hard maken om hiervoor de Provincie meer regie te laten pakken, b.v. via het eerlijk verdelen van 
statushouders over de gemeenten, of wellicht een of meerdere opvanglocaties mogelijk te maken. 
 
Laten we van Zuid-Holland niet alleen de mooiste, schoonste en meest duurzame Provincie 
maken, maar ook de meest humane! 
 
En met deze hartenkreet besluit ik mijn motivatiebrief. Ik wens u veel sterkte toe bij het 
selectieproces en hoop u snel in goede gezondheid te ontmoeten. 
 
Robert Klumpes 



APPENDIX 1 DOSSIERS 
 
Hieronder staan alle dossiers beschreven die ik als Statenlid heb mogen behandelen: 
 

• Stikstof  

• Natuur/ Biodiversiteit 

• Landbouw 

• Bodemdaling 

• Klimaatadaptatie 

• Mobiliteit (Infrastructuur, OV) 

• Luchtvaart 

• Energie 

• Milieu: Schone Lucht, Water en Bodem 

• Zeer Zorgwekkende Stoffen/ Vergunningen/ Omgevingsdiensten 

• Transitie Rotterdamse Haven 

• Scheepvaart 
 
Dit is een brede doorsnee van de meeste kerntaken van de provincie. Daarnaast heb ik ook 
voormalig Statenlid Anneloes van Hunnik ondersteund op het dossier: 
 

• Wonen 
 
Werkbezoeken 
Om kennis op te doen van deze onderwerpen heb ik me niet alleen beperkt tot de technische 
sessies en werkbezoeken georganiseerd door de Provincie, maar ben ik actief op zoek gegaan nar 
informatie. Zo heb ik voedselbossen bezocht, met een professor gesproken over de 
insectensterfte en wat we daartegen kunnen doen, met de initiatiefneemster gesproken van de 
‘Honey Highway’. Ook heb ik diverse boeren bezocht om te luisteren over hoe zij denken over 
bodemdaling en stikstof. Ook neem ik vaak fysiek polshoogte. Zo ben ik regelmatig op bezoek 
geweest op en bij het EMK-terrein; het meest vervuilde stukje grond van Nederland! 
 
Themadagen 
Ook heb ik zeer succesvol drie themadagen georganiseerd, waarbij GroenLinks leden kennis 
konden maken met: 

• De voor- en nadelen van de warmterotonde 

• Lokale Circulaire Initiatieven 

• lokale initiatieven voor duurzame energieopwekking. 
Deze themadagen hebben veel informatie opgeleverd, waarvan ik in mijn dossiers gebruik kon 
maken. 
 
  



APPENDIX 2 CONCRETE RESULTATEN 
 
Limes Bubble Barrier 
Een Bubble Barrier is een bellenscherm, dat diagonaal wordt geplaatst in de rivier met het doel om 
plastic en ander restafval uit het water te vissen, voordat het de zee instroomt. Het idee was om 
zo’n bellenscherm te plaatsen in de Oude Rijn bij Katwijk. De Provincie wilde aanvankelijk niet 
meewerken aan dit project, omdat zij meer zag in het aanpakken bij de bron. Ik werd hierop 
geattendeerd door een tweetal van onze leden en heb hierop meteen actie ondernomen. Dat 
moest snel anders zou de deadline verlopen van andere geldschieters. Ik ben meteen naar de 
woordvoerders van CDA en VVD gegaan, waarvan ik wist dat zij een verleden hadden bij de 
waterschappen. Zij stonden open voor het idee en toen moest de Gedeputeerde wel bakzeil halen. 
Inmiddels is de Limes Bubble Barrier afgelopen Juni geopend. 
 
Burgermeetnet RTHA 
Berend Potjer had in de vorige periode een motie aangenomen gekregen om geld beschikbaar te 
maken voor een burgermeetnet rondom Rotterdam-The Hague-Airport (RTHA). Dat 
burgermeetnet zou burgers en daarmee ook de overheid inzichten verschaffen over de werkelijke 
geluidshinder veroorzaakt door de luchthaven. Dit heeft de afgelopen periode voortdurend onder 
druk gestaan en het dreigde maar niet te komen. Een van de argumenten was, dat men vond dat 
de provincie hier niet alleen voor op moest draaien. Helaas waren de contacten tussen de 
verantwoordelijke gedeputeerde van Zuid-Holland en de wethouder van Rotterdam slecht. Ik heb 
mijn contacten in Rotterdam gebruikt om ervoor te zorgen, dat de Rotterdamse gemeenteraad 
met een motie akkoord ging om ook een bijdrage te doen voor het burgermeetnet. Toen dat 
eenmaal gebeurd was, werd de weg vrijgemaakt (met 1 stem verschil!) en investeert de provincie 
300.000 EUR in een burgermeetnet. 
 
Zero-Emissie Bussen op nieuwe OV-lijn Leiden-Katwijk 
GroenLinks heeft zich altijd verzet tegen de aanleg van de Rijnlandroute. Maar helaas is die er toch 
gekomen. Gelukkig hebben we met betrekking tot OV een paar mooie toezeggingen gekregen. Zo 
heeft mijn oud-collega Anneloes van Hunnik ervoor gezorgd, dat er een aparte busbaan komt. 
Zeer recentelijk heb ik een toezegging van de gedeputeerde gekregen, dat het een harde 
voorwaarde wordt, dat op de buslijn op dit nieuwe traject gereden gaat worden met zero-emissie 
bussen. Daarnaast heb ik ook een toezegging gekregen, dat bussen op lijnen die vlak langs 
Natura2000 gebieden versneld worden omgezet in zero-emissie bussen. 
 
Geborgde Zetels Waterschappen teruggebracht 
Naast gekozen zetels heeft men in de waterschappen ook geborgde zetels. Dat zijn zetels die 
ingevuld worden vanuit de landbouw, de industrie maar ook natuurorganisaties en daar kan niet 
op gestemd worden. Wat bleek: alle waterschappen in Zuid-Holland hadden meer geborgde zetels 
dan het wettelijk minimum. Naast Limburg was Zuid-Holland de enige Provincie waarin dat het 
geval was. Daarom heeft PvdA Statenlid Paulien v.d. Hoeven samen met mij een voorstel 
ingediend om dat te verminderen. Zij heeft zich meer bemoeid met de juridisch inhoudelijke kant, 
ik meer met de strategie om het voorstel aangenomen te krijgen.  
 



En daar was een monsterverbond voor nodig: PvdA, GL, SP, PvdD, Denk, 50+, D66, JA21 en PVV. 
Ondanks felle tegenstand van CU-SGP, CDA, VVD en FvD is het ons gelukt en is het voorstel 
aangenomen en ook de verdere uitwerking ervan. Het heeft veel voeten in de aarde gehad om 
met name JA21 binnen boord te houden. Hun steun was cruciaal. Gelukkig hebben we ook veel 
steun mogen ontvangen van de waterschapspartij WaterNatuurlijk waaraan GL is gelieerd, die 
uiteraard heel blij zijn met het behaalde resultaat. De waterschappen worden hierdoor vanaf 
Maart 2023 iets democratischer bestuurd. 
 
Warmterotonde Moties 
De warmterotonde is bij GroenLinks een controversieel onderwerp. De helft is voor en de andere 
helft is tegen. In het coalitieakkoord is afgesproken, dat GroenLinks dit warmteproject zal steunen. 
Om toch wat binnen te halen voor de tegenstanders in onze achterban, heb ik een aantal moties 
geschreven. Deze betroffen dat de warmterotonde niet afhankelijk gaat worden van alleen 
fossiele warmte, maar dat het een ‘open source’ systeem is. Verder mocht de aansluiting op de 
warmterotonde voor de restwarmteleveranciers geen aanleiding zijn om niet verder te gaan 
verduurzamen. Het heeft enige voeten in de Aarde gehad, maar deze moties zijn als voorwaarde 
opgenomen in het convenant dat door alle betrokken partijen ondertekend gaat worden. 
 
Verder heb ik voor elkaar gekregen, dat op landelijk niveau de beslissing is genomen om 
kolencentrales niet op de warmterotonde aan te sluiten. Hoe me dat gelukt is, is een apart verhaal 
en ben ik desgewenst bereid om mondeling toe te lichten. 
 
  



APPENDIX 3 REFERENTIES 
 
Anneloes van Hunnik    06 2373 3554 
Wethouder Altena (NB) 
Voormalig fractievoorzitter GroenLinks Zuid-Holland 
Woonachtig in Dordrecht 
 
 
Huri Sahin     06 3178 3861 
Voormalig Fractievoorzitter GroenLinks Zuid-Holland 
Voormalig Wethouder in Oegstgeest 
Voormalig Raadslid Zoetermeer 
Woonachtig in Zoetermeer 
 
 
Jeroen Postma    06 5192 1064 
Voorzitter Kandidatencommissie Eerste Kamer 
Oud-voorzitter GroenLinks landelijk 
Voormalig Raadslid Rotterdam 
Woonachtig in Rotterdam 
 
 
Arno Bonte     06 2475 9207 
Wethouder Helmond 
Voormalig Wethouder Rotterdam 
Voormalig Raadslid Rotterdam 
Woonachtig Rotterdam  
  



CURRICULUM VITAE 

Persoonlijke gegevens: 
Naam:  Robert Klumpes 
Adres:  Boezemkade 263  3031BB Rotterdam 
Geboortedatum: 12 Februari 1967 
Geboorteplaats: Rotterdam 

Opleiding en Werk 
• 1979 – 1985 Gymnasium B op Het Rotterdamsch Lyceum 

• 1985 – 1990 TU Delft (ir. Opleiding Materiaalkunde) 

• 1990 – 1997 TU Delft (AIO & Postdoc Chemische Fysica) 

• 1998 – 2000 Pebblestone: ERP software Consultant (Microsoft Dynamics NAV) 

• 2000 – 2002 CEO trainee REKO Industrial Equipment1 

• 2003 – 2005 Pre-Sales Consultant & Business Analist bij Pebblestone 

• 2005 – 2010 Pebbelstone: opzetten en vergroten international partner netwerk 

• 2010 – heden TRIMIT (DK): International Partner Support and Product Specialist 

• 2015 – 2016 Statenlid Provincie Zuid-Holland (4 maanden)/ Oppositie 
(Vervanging Anneloes van Hunnik (ziekte)) 

• 2018 – 2019 Statenlid Provincie Zuid-Holland (8 maanden)/ Oppositie 
(Vervanging Huri Sahin (werd wethouder)) 

• 2019 – heden Statenlid Provincie Zuid-Holland / Coalitie 
(Pas na de zomer ingestroomd toen Berend Potjer doorschoof als Gedeputeerde) 

Ervaringen binnen GroenLinks 
• Lid sinds 2012 

• Campaigner sinds 2012 

• Mede-organisator van Politiek Café ‘Arbeidsmarkt’ in 2013 o.l.v. Emile Cammeraat 

• 2014 – 2015 Lid Steunfractie ‘Verkeer en Milieu’ bij de GL Provinciale Statenfractie 

• 2014 – 2017 Lid Afdelingsbestuur GroenLinks Rotterdam 

• 2016 – 2017 Lid Programmacommissie GroenLinks Rotterdam 

• 2022-heden Lid Programmacommissie GroenLinks Zuid-Holland 

• Organisator Politiek Café ‘Rotterdam Duurzaam’ in 2017 over Duurzame initiatieven. 

• Organisator Politiek Café ‘Lokale Initiatieven Energieopwekking’ in 2019 

• Organisator Symposium ‘De Spiegel van Water’ bij opening Provinciehuis September 2022 

Overige Maatschappelijke Ervaringen 
• Mede-oprichter en voormalig penningmeester Stichting Tennis Regio Rotterdam Stad 

(Stichting die tot doel had breedtetennis te ontplooien onder kinderen, onder auspiciën 
van de KNLTB) 

• Bestuurslid en Voorzitter Technische Commissie LTC Phoenix. 

 
1 REKO was een ingenieursbureau dat o.a. industriële afvalwaterzuiveringsinstallaties ontwierp en liet produceren. 



Taalvaardigheid 
  Spreken Lezen Schrijven 
Nederlands  Uitstekend Uitstekend Uitstekend 
Engels  Uitstekend Uitstekend Uitstekend 
Duits  Goed Uitstekend Goed 
Frans  Matig Goed Matig 

Overige deskundigheid 
Buiten mijn internationale ervaring en beroepsmatige deskundigheid heb ik mij ook verdiept in 
een aantal onderwerpen, waarin ik relevante kennis heb opgedaan. 
 
Zo heb ik me o.a. verdiept in het thema ‘Schone Lucht’. Daartoe heb ik diverse bijeenkomsten o.a. 
van Milieudefensie om vooral de zin en onzin te kunnen onderscheiden. Daarbij heb ik het 
volgende geleerd: 

o Welke instanties zijn hierbij betrokken en wat zijn hun posities. 
o Meten vs. Modelleren. 
o Bronnen van vuile lucht en hoe zich dat verhoudt op leefniveau. 
o Gezondheidseffecten van vuile lucht. 
o Maatregelen: welke hebben effect gehad en welke niet. Welke kunnen nog 

genomen worden. 
 
Verder heb ik me beziggehouden via de steunfractie Verkeer&Milieu voor de Provinciale 
Statenfractie met de uitbreiding van Rotterdam-The Hague-Airport en allerlei infrastructurele 
projecten rondom Rotterdam, zoals de Blankenburgtunnel en het A13-A16 traject. 
 
Ten laatste heb ik me ook erg verdiept in de problematiek omtrent Sociale Woningbouw en met 
name in het groeiende tekort ervan in Zuid-Holland. 
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